



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2024-04-25

**Tid: 12:00**  
**Plats: FL 52**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALVA LIMBÄCK
VICE ORDFÖRANDE	FILIP BERGQVIST
KASSÖR	FELIX HÖRNFELDT
SEKRETERARE	HARALD DE BLANCHE
SKYDDSOMBUD	HEDDA NOOIJ
INFORMATIONANSVARIG	ANDREAS ERLANDSSON
ORDFÖRANDE DP	ARVID KOLSTAD
ORDFÖRANDE F6	OSKAR JONSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	ADAM ORTHAG
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON
ORDFÖRANDE VALBEREDNINGEN	JOEL SANDÅS (TILL §7)
SÖKANDE FABIOLA	AGATA EVNER (TILL §5)
SÖKANDE FABIOLA	REBECKA NELVIG (TILL §5)
ASP	MAGDALENA HANSSON
ASP	HEDVIG WENNBERG
ASP	ALEXANDER TERNSTRÖM
ASP	ANTON NORDBECK
ASP	VIKTOR CARLSSON
ASP	VIKTOR ROLF
ASP	MATTIS KASEMO
ASP	GUSTAV FIXELL
ASP	ERIK FABIANSSON
ASP	PHILIP WETTERBERG
ASP	ALBIN ÖSTLING
ASP	ELIAS RENGERT
ASP	NILS GRIMBECK

- §1 **Mötets öppnande** Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 **Val av justerare** Filip Bergqvist väljs till justerare.
- §3 **Adjungeringar** **Beslut:** Att adjungera in samtliga aspar samt Agata Evner och Rebecka Nelvig med närvaro och yttranderätt.
- §4 **Personval Fabiola** **Agata Evner** är 23 år, f22, har körkort, hon söker Fabiola för det verkar roligt och mysigt. Hon tycker också de främjar bra saker på sektionen och det behövs. Hon har lite tidigare erfarenhet av att arrangera och då hon arrat för bara tjejer så tycker hon det uppskattas och ses som givande. Hon har inte riktigt något hon vill förändra med Fabiola men har ideer på arr exempelvis utebio och canvas-cava.
- Rebecka Nelvig** är 22 år, f23, har körkort, hon söker Fabiola för hon vill engagera sig i något och Fabiola kändes lagom. Hon kommer inte på något särskilt hon vill förbättra men hålla en utomhusbio hade varit kul.
- Beslut:** Att välja in Agata Evner och Rebecka Nelvig i Fabiola.

## §5 Runda bordet

### §5.1 Kärnstyret

Alva: Bra med mig, alla serveringstillstånd är skickade för kommande ET-raj och mottagningen. Satt också med kommittéutbildningen.

Filip: Mailat och varit på möten, mår bra. Snackat kommittéutbildning, toastat CM.

Felix: Bra med mig, var precis på programråd med MV. Håller på med bokföring.

Harald: Jag har inte gjort så mycket styretarbete utöver det vanliga, kollat lite på nycklar typ.

Hedda: Jag har varit på arbetskväll, suttit med kommittéutbildning, mailat lite.

Andreas: Återställt lösenord, skickat nyhetsbrev varit på spideramöte och arbetskväll.

### §5.2 DP

Aspningen är typ slut vilket är lite gött. Nu är det Sillis kvar typ, det blir kul.

### §5.3 F6

Bra med oss, trötta, CM i söndags ärtsoppa idag, preppar inför saftgasquen.

### §5.4 FnollK

Bra med oss, försökt prata med alla föreningar som ska arra. Ska iväg på Teambuilding.

### §5.5 SNF

Vi mår bra, kollar på en till pluggkväll. Hade studentvoice i fredags.

### §5.6 FARM

Bra med mig, Mikael leder på FARMs faktureringscoreboard. Planerat in en lunchföreläsning med Hitachi.

## §6 Nomineringar

Joel är här från Valberedningen. Detta då det har lyfts önskemål om att nomineringarna ska komma senare för att inte komma på valborg. Joel berättar att det har kommit oro utifrån men också att folk inom Valberedningen inte tycker att det är optimalt att släppa nomineringarna på valborg. Stört oro är det kring Sillis att de som inte kommit med inte kommer tycka det är så kul och i värsta fall inte ens dyka upp. Det har även kommit in åsikter om att det är dumt att släppa på valborg då det kan förstöra upplevelsen för många. Valberedningens tanke är att släppa nomineringarna en eller två dagar senare alltså 1:a eller 2:a maj. Det står i stadgan att beslut ska tas 7 dagar innan sektionensmötet där inval sker. Det står dock inte i stadgan när de ska anslås utan endast att det ska göras i enlighet med reglementet där det inte heller står när det ska göras. Det står i arbetsbeskrivningen att nomineringarna ska släppas 7 dagar innan. Arbetsbeskrivningarna styr vi som styre över. Alva har mailat vår inspektör för att få lite klarhet i hur vi får göra. Alva läser upp inspektörens svar som sammanfattat är att det är en komplicerad situation, att det går att ändra men bör motiveras väl och fortfarande se till att nomineringarna måste komma ut i en rimlig tid innan sektionensmötet. Alternativt att ändra arbetsordningen, tillåta ett undantag just denna gången eller inget av dess diskuteras av mötet. Mötet anser att låta nomineringarna komma ut den första maj är tillräckligt långt innan sektionensmötet och skulle resultera i en situation som gynnar sektionensmedlemmarnas välmående. Det nämns också att ändra arbetsordningen kan vara dumt att göra utan att ha ett mer genomarbetat förslag och bör kollas på av kommande styre inför sektionensmötet i LP 1. Därför anser styret att ett undantag just denna gången är bästa lösningen.

**Beslut:** Att låta Valberedningen bortse från sin arbetsordning och släppa nomineringarna senast 1:a maj istället för senast 7 veckodagar innan sektionensmötet som arbetsordningen säger.

## §7 Propositioner

Kärnstyret har skrivit ett förslag till proposition som skickas till resten av styret och visas för asparna. Filip går också igenom propositionen snabbt. Pro-

positionen handlar om att ändra i vilka fall som sektionens miljö- och hållbarhetspolicy ska gälla. Det känns som att det är många ändringar och bra om folk får möjlighet att läsa igenom ordentligt. Det nämns att i tredje attsatsen så tar vi bort att styret avgör vad som räknas som måltid. Detta då samtliga tolkningsfrågor avgörs av styret och detta är överflödigt.

**Beslut:** Bordlägga frågan till nästa vecka.

#### §8 Motionssvar

Inga nya motioner har kommit in.

#### §9 Preliminär verksamhetsplan

Kärnstyret har hållt ett asparr där verksamhetsplanen diskuterades. Kärnstyret har dikuterat vad som sas under asparret och sammanfattat det i några punkter och nämner vad tanken är med varje punkt. Dock finns inte något färdigt utkast än. Asparna tycker att det låter som att det går i linje med det som sas under arret.

#### §10 Policy om märken på ovven

JämF har bett om att lyfta denna fråga men kunde inte vara med denna veckan så det bordläggs till nästa möte.

**Beslut:** Att bordlägga punkten till nästa möte.

#### §11 Access till Gameboy

Felix hade möte med dem och de frågade om de kunde få access till buren. Detta då vi tänkte sätta toastjärnen där. Nu står toastjärnen i skrubben och Gameboy som använder dem relativt ofta har inte access dit. **Beslut:** Att ge gameboy access till lilla buren.

#### §12 Hängselbyxor till Gameboy

I enlighet med nya ekonomiska policyn har de bett om att få köpa in 6 hängslebyxor, samma som Foton köpte in, 500 kr per byxa.

**Beslut:** Att Godkänna att Gameboy köper in hängslebyxor.

#### §13 Äskningar

Felix har godkänt två stycken. BalNgt som äskade om mat till teambuilding, 440 kr. Bakis äskade om förkläden 324 kr.

#### §14 Övriga frågor

##### §14.1 SaFT

Grupper för diskussionspassen finns nu. Hade varit najs om folk tänkte på frågor som hade varit bra att ta upp på dessa. På förmiddagen så har vi delats upp postvis och på eftermiddag utifrån vad man vill prata om. Detta behöver inte skickas in på något vis utan man ansvarar själv för att lösa frågor och hålla i diskussionspassen. Det ligger önskade diskussionspunkter i dokumentet.

##### §14.2 Öronproppar på Focus

Om man har använt öronproppa på ett att och de tar slut så finns det mer på styretrummet.

##### §14.3 Fråga om motion till offentlig rösträkning

Det har kommit in ett mail med frågor om en motion som yrkar på att göra resultaten vid slutet voring offentliga. Alva har bett TalP att svara på denna fråga.

##### §14.4 Försvunna Lobtejsrullar

Det har försvunnit mycket lobtejp från Focus. Om man vet med sig att man tar tejp där ifrån så ska man veta att den är DPs och till för folk som inte har tillgång till egen lobtejp.

##### §14.5 Porslinsförtydligande

Det har kommit fler frågor om att hyra porslin som icke sektionsmedlem. Det ska vara fine så länge det skrivs kontrakt och sen att sektionen fakturerar för uthyrningen.

##### §14.6 Nya UOL

Hon skulle varit med på förra mötet och hon kan inte nästa torsdag. Hon kommer på måndag kl 15:30 och de som vill från styret får vara med då.

#### §15 Mötets avslutande

Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:53!

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign